
 

Schriftelijke vragen aan het college 
(Art. 37 – Reglement van Orde) 

 
 

Registratienummer: 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 
Datum: 12 juli 2021 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
Stellers van de vragen: Jan Pieter Blonk en Michiel Muis 
 
Onderwerp: 
Mogelijke gebruik KPN gebouw Terpstraat door een kinderopvangorganisatie in plaats 
van het creëren van 37 parkeerplaatsen op die locatie. 
 
Het college wordt verzocht, de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 

1. Wethouder Arends heeft in de raad van 8 juli 2021 aangegeven overleg te hebben 
gehad met de KPN over de aankoop van het KPN gebouw aan de Terpstraat. Wij 
willen op korte termijn het gespreksverslag c.q. de gespreksverslagen ontvangen. 

2. Graag willen wij weten wanneer en welke acties de wethouder sinds 26 november 
2020 heeft ondernomen om de 37 extra parkeerplaatsen te realiseren, die 
mogelijk zijn door sloop van het KPN gebouw? 

3. Welke opties zijn sinds 26 november 2020 verkend en/of uitgewerkt voor het 
realiseren van de totaal benodigde parkeerplaatsen in Berkel Centrum Oost? 

4. In hoeverre heeft de wethouder, zoals met de raad afgesproken (november 2020) 
tot op de heden de winkeliers, ondernemers en andere belanghebbenden bij de 
verkenning en planvorming betrokken en in het bijzonder over het aantal 
parkeerplaatsen? 

5. Wij vragen wethouder Arends direct tempo te maken om de wens van de raad het 
KPN gebouw aan te kopen om op die plaats 37 parkeerplaatsen te kunnen 
aanleggen! Wachten tot september, zoals de wethouder aangaf, is voor ons 
onacceptabel. 

 
Toelichting: 
Tijdens het vragenuur voor raadsleden in de raad van 8 juli 2021, waarbij Michiel Muis 
vragen heeft gesteld betreffende een aanvraag voor het wijzigen van de bestemming van 
bedrijfspand van het KPN pand aan de Terpstraat naar kinderopvang en het verbouwen 
tot een locatie voor kinderopvang, heeft wethouder Arends aangegeven te hebben 
gesproken met KPN. De vervolgvraag van Jan Pieter Blonk aan de wethouder hoe dat 
gesprek of die gesprekken zijn geweest en wat het resultaat daarvan is geweest, heeft de 
wethouder in de raad van 8 juli 2021 niet beantwoord. Dat is voor ons aanleiding geweest 
deze schriftelijke vragen te stellen. 
 
In het raadsvoorstel, behandeld tijdens de raadsvergadering van 26 november 2020, 
waarin de raad de Parkeeropgave Berkel Centrum Oost heeft vastgesteld, is heel 
duidelijk aangegeven dat het uitbreiden van het parkeren op maaiveld mogelijk is, onder 
andere door verruiming van het aantal parkeerplaatsen van het parkeerterrein bij de 
Terpstraat. Hier kunnen 37 extra plekken gerealiseerd worden door de aankoop van het 
KPN gebouw. De eigenaar van het pand heeft aangegeven open te staan voor een 
gesprek hierover. Dit staat in het raadsvoorstel van 26 november 2020. 



 
Ondertekening en naam, 
 
Jan Pieter Blonk, Leefbaar 3B 
Michiel Muis, D66 
 
 


